
 

Vážení zákonní zástupci, žáci, 

vzhledem ke zhoršující se epidemiologické situaci jsem se rozhodl nad rámec nařízení MZ a Hygienické 

stanice pro testování žáků. To však nemohu učinit bez vašeho souhlasu. Žádám tedy o potvrzení vašeho 

souhlasu s očkováním, které v případě souhlasu u vašeho dítěte proběhne v pondělí 1. 11. 2021 

případně ještě ve středu 3. 11. 2021 prostřednictvím antigenních testů. Pokud bude žák pozitivní, bude 

postupováno v souladu s metodikou MZ a MŠMT, žák bude izolován a následně předán zákonnému 

zástupci.  

Tento krok považuji z hlediska eliminace rizika spojeného s nárůstem pozitivních případů onemocnění 

COVID-19 a tedy i nárůstu pravděpodobnosti výskytu pozitivních žáků a následné karantény celých 

třídních kolektivů za vhodné preventivní opatření. 

Svoje stanovisko souhlas/nesouhlas s testováním vyplňte v dokumentu v příloze a podepište. Žák 

dokument odevzdá při příchodu do školy vyučujícímu. V případě nemožnosti tisku dokument ho 

vyplňte a zašlete alespoň elektronicky třídnímu učiteli. 

U žáků, u kterých nebude dokument škole doručen, budou zákonní zástupci před testováním 

kontaktováni telefonicky. V případě nesouhlasu nebo nezískání stanoviska zákonného zástupce 

nebude žák testován. 

Testování se nevztahuje na žáky, u nichž uplynula lhůta více než 14 dní od druhé dávky očkování, 

nebo prodělali COVID – 19 v uplynulých 180 dnech, nebo předloží vlastní platný negativní test 

z odběrového místa. 

 

Odůvodnění 

Před podzimními prázdninami bylo stanoveno jako kritérium pro testování žáků 250 pozitivních 

případů na 100 tisíc obyvatel. Praha tohoto čísla nedosahovala, proto nebyla zařazena mezi osm 

okresů, kterým byla uložena povinnost testování. V současnou chvíli je v Praze cca 320 pozitivních 

případů na 100 tisíc obyvatel a žáci škol by se měli testovat. Bohužel vzhledem k nepochopitelným 

důvodům, kdy byla situace více než předvídatelná a kdy na ni i zřizovatel – MHMP reagoval a jednal do 

poslední chvíle s MŠMT, nebyly učiněny kroky k tomu, aby byla situace řešena, Praha byla zařazena 

mezi testované okresy a školy byly zásobeny testy. 

Bez ohledu na výše uvedené jsem již v minulém období zajistil pro školu dostatek antigenních testů, 

které by vystačily minimálně na jedno testování žáků. Ty jsem za současné situace rozhodnut použít. 

Jsem si vědom časové tísně, kdy jsem čekal na reakci MŠMT, oficiální stanovisko, které by situaci 

operativně řešilo. Jelikož takové stanovisko nemám, rozhodl jsem se situaci, ač v časové tísni řešit sám, 

protože jsem přesvědčen, že největší smysl a efekt má testovat žáky při prvním příchodu do školy 

po podzimních prázdninách. 

 

Děkuji za pochopení a součinnost. 

 

V Praze dne 30. 10. 2021     Mgr. Tomáš Hušek 

              ředitel školy 


